
Bestyrelsesmøde – Grundejerforeningen Mariehøj 
Mandag d. 21. marts 2022 
 
Tilstedeværende: Søren 27, Jørn 29 og Michael 15 (referent) 
Afbud: Nikolaj 78 og Klaus 114 
  
Agenda 

1)    Siden sidst 
Foreningens medlemmer er indkaldt til årets generalforsamling. 
Indkaldelsen blev udsendt 25. februar 2022 og generalforsamlingen finder sted d. 30. 
marts. 2022. 
Af foreningens vedtægter fremgår det at medlemmer skal være orienteret om 
generalforsamling senest 30 dage før generalforsamling, hvorfor d. 25. februar har 
været rettidig. 
  
2)    Beboerhenvendelser 
a)    Støjbekæmpelse, fra Hans Henning Fischer 
Hans Henning har på eget initiativ været i kontakt med Vejdirektoratet og har fået svar 
på spørgsmål og forslag. Disse er delt med bestyrelsen og vil blive nævnt på den 
kommende generalforsamling. 
  
3)    Generalforsamling 

I) Bestyrelsens beretning 
 
Efter generalforsamling 2021, modtog bestyrelsen en henvendelse fra 2 
medlemmer der ikke følte at de var refereret korrekt i referatet fra 
generalforsamlingen. 
Dette er nu rettet og fremgår korrekt i referatet på hjemmesiden. 
  
Udbud på installation af Fjernvarme til Nørrebred 
2. maj – informationsmøde 
·      Afventer godkendelse fra kommunen 
·      Vil søge tilskud fra det offentlige 
·      Initierer et udbud for Nørrebred + Syvhøjvænge 
·      Efter valg af bedst-egnede tilbud påbegyndes gravearbejdet ultimo 2022/primo 
2023 
 
Støjbekæmpelse fra motorvejen og jernbanen, status/sidste nyt. 

 
  

             II) indkomne forslag 
1: Forslag fra Fællesareal udvalget  
Udvidet vedligeholdelse af de grønne områder 
2: Forslag fra familien Holst, Nørrebred 27 
Frasalg af matrikel  
 



Ingen af de indkomne forslag kræver yderligere bearbejdning fra bestyrelsens 
side, og vil blive delt med foreningens medlemmer, jvf. Vedtægterne. 
 

III) Affødte opgaver til bestyrelsen 
Jørn sender forslag ud i morgen tirsdag, 9 dage før generalforsamlingen.  
Af foreningens vedtægter fremgår det at medlemmerne skal være orienteret 
om forslag til behandling, senest 8 dage før generalforsamling, hvorfor i 
morgen vil være rettidig. Vi opfordrer igen til at de der ikke har fået oplyst 
deres email adresse til bestyrelsen, får det gjort, så vi ikke skal bruge tid og 
penge på udprintning og omdeling af materialer. Tak. 
 
Jørn medbringer stemmesedler til generalforsamlingen. 
 
Søren opdaterer præsentation med nye forslag og bestyrelsens beretning. 

  
5) Evt. 
Intet at bemærke 
 

  
21:20, mødet afsluttet 
 


